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GUIDE TILL ORDINARIE FÖRENINGSSTÄMMA
Stunden för SÖFREs kanske mest spännande dag är äntligen här. Det är dags för
den extrainsatta föreningsstämman. Men vad är egentligen en föreningsstämma?
Vad är stadgar för något? Hur röstar man? Vi har tagit fram den här guiden för att
försöka besvara alla era frågor om hur allt faktiskt fungerar.

REGISTRERING
I dörren på väg in kommer ni mötas av ett bord för registrering. Här kommer alla
som deltar att skrivas in för att veta vilka som har deltagit i mötet. Här kommer
det även registreras om du är ordinarie medlem, d.v.s. studerar på Södertörns
högskola eller om du är stödmedlem. Det är endast de ordinarie medlemmarna
som har förslags- samt rösträtt på stämman. Röstkort kommer att delas ut till
samtliga ordinarie medlemmar.

MÖTESFORMALIAN
Studentföreningen har till ändamål att främja medlemmarnas studier och vad
därmed äger sammanhang. SÖFRE skall även verka för ett gott kamratskap
mellan medlemmarna. Vidare skall föreningen arbeta för att marknadsföra
utbildningar och fristående kurser inom ekonomi vid Södertörns Högskola
gentemot omvärlden. SÖFREs medlemmar tar aktivt ställningstagande att stödja
S.E.R.O. (Sveriges Ekonomföreningars Riksorganisation).

Dagordning
Dagordningen visar det ”schema” sommötet måste hålla. Dagordningen för den
ordinarie stämman finns reglerad i våra stadgar (för mer om stadgar, se nedan).
Där står de punkter vi minst måste ha med på mötet men tillägg av punkter kan
förekomma (till exempel motioner och propositioner).

Mötesordförande
Mötesordförande är den person som leder stämman. Vanligtvis är detta vår revisor
som är mötesordförande på stämman och därmed ser till att stämman löper
enligt reglerna.

Justerare tillika rösträknare
Justerare är en person som efter stämman ska godkänna protokollet
(anteckningarna från stämman) för att se till att det följer det som verkligen ägde
rum. Rösträknare utses för att se till att röstningen i mötets beslutsfrågor går rätt
till, vanligtvis är detta två personer. Rösträknarna kallas fram för att räkna rösterna
om någon medlem yrkar på votering (se nedan) vid omröstning.
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Utlysande
I dagordningen finner man en punkt som heter ”mötets stadgeenliga utlysande”.
Med det menar man att mötet måste ha marknadsförts/informerats om på de
sätt som beskrivs i SÖFREs stadgar (för mer om stadgar, se nedan).

STADGAR
I SÖFREs stadgar står alla våra regler. Som en förening utgör stadgarna
föreningens ramverk. I stadgarna finns bland annat vad som gäller för att bli
medlem, hur styrelsen ska fatta beslut och hur en föreningsstämma ska gå till.
Ibland vill man ändra stadgarna och det kan endast göras via en stämma. För att
förändringen ska gå igenommåste förslaget röstas igenom på två varandra
följande stämmor. Förändringar i stadgarna kan göras på två sätt;

Propositioner
Ett förslag från styrelsen som läggs fram för beslut på vilken förändring som borde
ske. Propositioner lägges av styrelsen senast sju (7) dagar före föreningsstämma.

Motioner
Ett förslag från en eller flera medlemmar som läggs fram för beslut. Motioner till
föreningsstämman skall inkomma till styrelsen senast sju (7) dagar före stämman.
Det är sedan alla ordinarie medlemmar på stämman som väljer om ett förslag ska
gå igenom eller inte.

RÖSTNINGSPROCESSEN
Acklamation
När det är dags för röstning brukar acklamation vara det första alternativet om
inte votering begärs. Vid reklamation röstar man med ”ja-rop”. På stämman
är det alltså muntlig röstning med positiv acklamation som används.

Votering
Om röstningen känns osäker kan man begära votering d.v.s. att man räknar
rösterna. Oftast sker detta genom försöksvotering där det är handuppräckning
som gäller (det här kommer under mötet göras genom uppräckning av
röstlapp). Sommedlem kan man även yrka på sluten omröstning.
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DAGORDNING

1. Stämmans öppnande

1.1.Mötets öppnande

1.2.Val av mötesordförande

1.3.Val av mötessekreterare

1.4.Val av justerare tillika rösträknare

1.5.Mötets stadgeenliga utlysande

1.6.Fastställande av röstlängd

1.7.Fastställande av dagordning

2. Inkomna propositioner

3. Fastställande av antal ledamöter

4. Val av ledamöter

4.1 Val av ordförande

4.2 Val av vice ordförande

4.3 Val av administratör

4.4 Val av ekonomiansvarig

4.5 Val av ordförande marknadsföringsutskottet

4.6 Val av ordförande näringslivsutskottet

4.7 Val av ordförande sociala utskottet

4.8 Val av ordförande utbildningsutskottet

4.9 Val av vice ordförande marknadsföringsutskottet

4.10 Val av vice ordförande näringslivsutskottet

4.11 Val av vice ordförande sociala utskottet (event)

4.12 Val av vice ordförande sociala utskottet (sport)

4.13 Val av vice ordförande utbildningsutskottet

5. Val av Advisory Board

6. Fastställande av medlemsavgift

7. Övriga frågor

8. Stämman avslutas
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PROPOSITION
Inga propositioner har inkommit.
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VALBILAGA
-Extrainsatt föreningsstämma-
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Valberedningens Arbete
Valberedningen 2024

William Zetterström (sammankallande)

Mary Dehlin

Liam Andersson

Valberedningens arbete har i stort efterliknat tidigare års arbete. Det har funnits

historiskt material som agerat utgångspunkt men dessa dokument har

utvecklats. Samtliga intervjuer har genomförts fysiskt för att skapa en bättre

dynamik under intervjuerna.

Valberedningen tog fram ett formulär där medlemmar anonymt fick nominera

personer som de tyckte passade på en viss post. Detta genomfördes för att

Valberedningen inte skulle missa några guldkorn samt för att ge kandidater en

extra knuff till att söka. Vi fick in 50 st nomineringar totalt och samtliga

kontaktades av Valberedningen.

Under ansökningsperioden har Valberedningen fått in flera ansökningar fördelat

till de flesta styrelseposter. Innan intervjuerna läste Valberedningen igenom

samtliga ansökningar och anpassade våra förutbestämda frågor efter respektive

kandidat. Under intervjun ställdes även passande följdfrågor för att ge kandidaten

utrymme att utveckla sina svar.

Valberedningens arbete har präglats av objektivitet för att förhindra att våra

personliga åsikter påverkar förordan. Valberedningen har diskuterat varje beslut

väldigt noggrant och sett till att samtliga i Valberedningen är överens.

Utifrån intervjuerna och ansökningarna har Valberedningen kunnat

rekommendera en styrelse med samtliga fyllda ordinarie poster förutom två (2).

Valberedningen anser att de besitter en tillräcklig kunskap om kandidaterna för

att kunna rekommendera den styrelse som är den bästa för föreningen.
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VALBERDNINGENS FÖRORDADE STYRELSE 2025

Ordförande Vakant

Vice ordförande Lizhen Tovlin Andersson

Ekonomiansvarig Mattias Körvell

Administratör Molly Streng

Ordförande marknadsföringsutskottet Emily Eriksson

Ordförande näringslivsutskottet Gloria Bonganya

Ordförande sociala utskottet Stefanie Juteklev Zander

Ordförande utbildningsutskottet Vakant

Vice ordförande marknadsföringsutskottet Olivia Lydén

Vice ordförande näringslivsutskottet Vakant

Vice ordförande sociala utskottet (event) Wilma Sundberg

Vice ordförande sociala utskottet (sport) Hasty Faraedon

Vice ordförande utbildningsutskottet Vakant
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MOTIVERING AV STYRELSE 2025

Valberedningen har primärt bedömt sökande kandidater utifrån den post de har

sökt, för att på så sätt hitta den mest kompetenta kandidaten till varje post.

Valberedningen har enbart gett förordan utifrån posten kandidaterna aktivt sökt

och därmed inte placerat kandidater på poster de inte intervjuats för. Sekundärt

har Valberedningen bedömt hur kandidaterna skulle fungera tillsammans som en

styrelse.

Ett par poster är vakanta, trots det anser Valberedningen att de förordade skulle

fungera väl i grupp, vilket ger en bra grundförutsättning när de vakanta posterna

ska tillsättas. Valberedningen förutsätter utifrån våra intervjuer att kandidater som

inte blir valda till sitt primära val av post kommer att söka en av de vakanta

posterna.

Valberedningen anser att de förordade representerar föreningen och dess

värderingar väl och att deras samlade mängd av erfarenheter och styrkor kommer

bidra till att hålla samman och fortsätta utvecklingen av Södertörns Förenade

Ekonomer SÖFRE.
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PRESENTATION AV KANDIDATER TILL STYRELSE 2025

Nedan presenteras valberedningens förordade kandidater följt av motkandidater

för vardera post. Presentationerna är kandidaternas ansökningar till styrelsen.

Ordningen sommotkandidaterna presenteras i är också valberedningens

förordade ordning. Ordningen nedan är som följer, vilket också är förslaget till

ordningen på stämman.

1. Ordförande

2. Vice ordförande

3. Ekonomiansvarig

4. Administratör

5. Ordförande Marknadsföringsutskottet

6. Ordförande Näringslivsutskottet

7. Ordförande Sociala Utskottet

8. Ordförande Utbildningsutskottet

9. Vice Ordförande Marknadsföringsutskottet

10. Vice Ordförande Näringslivsutskottet

11. Vice Ordförande Sociala Utskottet (event)

12. Vice Ordförande Sociala Utskottet (sport)

13. Vice Ordförande Utbildningsutskottet
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VAKANT - ORDFÖRANDE

Valberedningen har mottagit en ansökan till posten som ordförande för

Södertörns Förenade Ekonomer 2025, men har valt att inte ge någon förordan till

denna post.
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Loui Ho - Ordförande

Namn: Loui Ho

Ålder: 24

Program: Ekonomie kandidatprogrammet med inriktning

företagsekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Mitt namn är Loui, jag är 24 år gammal och kommer från Stockholm.

Jag är nu inne på min tredje termin inom ekonomie kandidatprogrammet med

inriktning mot företagsekonomi. Som person är jag ansvarsfull, pålitlig och

anpassningsbar, med en lyhördhet och struktur som gör mig bekväm i att

samarbeta med olika personligheter och lösa komplexa problem. På fritiden

spelar jag hockey och fram till 17 års ålder spelade jag även fotboll men blev då

tvungen att välja mellan sporterna.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har spelat hockey och fotboll i snart 20 år och har genom åren utvecklat min

förmåga att samarbeta i grupp. Under den tiden har jag haft

både formella och informella ledarroller och gjort allt för att laget ska ha de

bästa förutsättningarna för att nå så långt sommöjligt. Tack vare mina

egenskaper som jag nämnt tidigare fick jag både tillit och förtroende av de

högt uppsatta ledarna i mina respektive föreningar att vara fotbolls- och

hockeyledare. Där ansvarade jag för planeringen, upplägget och utförandet av

träningarna. Detta i kombination medan jag studerade

heltid och spelade både hockey och fotboll samtidigt.

Under gymnasietiden var jag en resurs- och stödperson under läxhjälpen

där jag hjälpte eleverna att strukturera, organisera och förstå sina uppgifter. Detta

för att de skulle klara uppgifterna under utsatt tid och ge dem enmöjlighet att

springa ut med en gymnasieexamen. För närvarande är jag studentrepresentant

för ämnesrådet i företagsekonomi och har därmed insikt i kårens arbete med

bland annat jämställdhetsfrågor. Genommina kontakter inom SöderS har jag
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möjlighet att stärka och utveckla samarbetet med SÖFRE. Dessutom skapar jag

lätt kontakt med nya människor vilket kan vara bra när man har det övergripande

ansvaret och är ansiktet utåt för skolans största och mest attraktiva förening.

En av mina mest betydelsefulla erfarenheter är att jag har suttit med i

SÖFREs styrelse som både ordförande och vice ordförande i utbildningsutskottet.

Med den erfarenheten har jag en inblick och förståelse i föreningens verksamhet

och hur man kan vidareutveckla och ta SÖFRE framåt.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har bred arbetslivserfarenhet inom servicebranschen där jag bland annat har

arbetat i butik, restaurang och som hantverkare. Dessa erfarenheter har stärkt

min förmåga att ta ansvar, vara flexibel och utveckla min kommunikation. Vidare

har min tid inommilitären gett mig fördjupade ledarskapsfärdigheter, särskilt i att

delegera, leda under press och fatta beslut som gynnar gruppen som helhet. När

man sitter som ordförande är det viktigt att kunna planera, strukturera och

organisera sitt

arbete. Med mina arbetslivserfarenheter har jag de kunskaper som krävs för att

kunna kommunicera och delegera komplexa uppgifter till rätt person på ett

effektivt och smidigt sätt.

______

Vilken post söker du?

Ordförande

Varför passar du på posten?

Ordförandeskapet innebär ett övergripande ansvar för föreningen,

dess medlemmar och styrelsen. Med mina förenings- och yrkeserfarenheter har

jag den kombination av ledaregenskaper och

arbetsmoral som krävs för att driva föreningen framåt. Genom att ha

deltagit på SÖFREs olika projekt har jag en överblickande bild av hur

projekten ser ut, fungerar och kan förbättras. Dessutom har jag startat upp och

haft huvudansvaret för Finanssällskapet som har varit ett vilande projekt de

senaste två åren.
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Utöver SÖFREs projekt har jag deltagit på andra föreningars sammanställningar

där jag har bekantat mig medmånga olika delar

av skolans studenter. Det har gjort att jag vill fortsätta främja ett aktivt

studentliv och prioritera att skolans studenter ska ha en extraordinär

studietid i anslutning till skolan. Som ordförande vill jag vara närvarande och

lyhörd för att skapa trygghet och uppmuntra fortsatt engagemang bland våra

medlemmar. Detta kan på sikt leda till ökat medlemsantal och främja

nätverkande vilket formar ett bättre studentliv även för kommande generationer.

Hur vill du utveckla posten du söker

Att ta över ordförandeposten efter Rebeka och Linus kommer att vara en

utmaning men det finns saker som kan fortsätta utvecklas. Först och främst vill

jag stärka engagemanget bland studenterna genom att skapa en sammanhållen

och inkluderande styrelse där medlemmarna lär känna varandra tidigt. Detta

skapar en intern trygghet som sedan kan lyftas externt för att engagera fler i

föreningens verksamhet.

Vidare vill jag öka SÖFREs medlemsantal genom effektiv och attraktiv

marknadsföring på våra sociala kanaler, men även genom att uppmuntra

styrelsen att aktivt sprida information om SÖFRE till andra studenter. En bredare

medlemsbas skulle främja både samhörighet och inkludering samtidigt som vi

får en stark grund för rekrytering till våra projekt.

Slutligen är utveckling av samarbeten en prioritet. Genom att bygga vidare på

relationerna med SöderS, SERO, institutionen och skolans andra föreningar kan vi

stärka SÖFREs verksamhet med ökat resursutbyte och gemensamma initiativ. På

så sätt kan vi ta över det Rebeka, Linus och tidigare styrelser har byggt upp och

fortsätta driva föreningen framåt.

Övrigt:

Under tiden jag har suttit med i SÖFREs styrelse har jag märkt att det krävs ett

hårt slit och ett stort engagemang. Jag kommer förvänta mig det bästa av mina

styrelsemedlemmar och därför ska de få de bästa förutsättningarna från mig.
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Därför vill jag avsluta med att ställa den viktigaste frågan. Kanel eller

kardemumma?

Senast reviderat: 2024-11-19
Plats: MA648
Dokumentansvarig: Emilia Strandh



Lizhen Tovlin Andersson - Vice Ordförande

Förordad av Valberedningen

Namn: Lizhen Tovlin Anderssen

Ålder: 22

Program: Internationella Ekonomprogrammet

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag skulle beskriva mig själv som energisk och tålmodig. Jag älskar musik, vilket

speglar sig i många av mina intressen bla musikaler, karaoke och generellt att

sjunga. På min fritid spelar jag spel med mina kompisar och organisera min

spotify, en liten fun fact är att jag har 50+ spellistor. Språk och kultur är något som

intresserar mig, vilket kickstartades genommitt utbytesår i USA. Jag har studerat

flera olika språk bland annat engelsk litteratur, tyska, japanska och kinesiska. I

framtiden ser jag mig själv bo

utomlands igen.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Mina erfarenheter är varierade och omfattar både föreningsliv och ideellt arbete.

Jag har varit engagerad i inom SÖFRE där jag satt som administratör under

Insparken 2024. För närvarande sitter jag som administratör och ekonomiansvarig

för Skiweek 2025.

Jag har alltid vart involverad i olika typer av föreningar, ofta överlappande med

varandra. Under flera år var jag aktiv inom Vendelsö scoutkår där jag var

patrulledare en längre tid. Att vara patrulledare innebär en ledande roll och arbeta

väldigt nära varandra som ett lag. Jag har även varit elevstödjare och engagerad i

elevrådet där jag satt som sekreterare. Under mitt utbytes år i USA var föreningar

väldigt centrerat där var jag med i Madison Central Woman’s Lacrosse och

Mocktrial (ett juridiskt rollspel av amerikansk lag). I USA arbetade jag en del ideellt

genom att organisera ett girlscout event, en colorrun samt en Thanksgiving drive

för kyrkan, där vi levererade mat till äldre och behövande inför högtiden.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?
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Mina arbetslivserfarenheter har huvudsakligen utvecklats genommin anställning

på bensinstationen Preem. Mina arbetsuppgifter var till en början med att

bemanna kassan och varuexponering. Senare fick jag ett utökat ansvar att

beställa varor till livsmedelsdelen, dryck och non foodprodukter till butiken. Jag

blev också tobaksansvarig under sommarhalvåren och ledde även arbetet under

Pride 2024 som skiftledare. Jag har arbetat på Nordic Wellness där

arbetsuppgifterna var bland annat att registrera medlemmar, underhålla lokalen

och sälja varor. Utöver detta arbetar jag just nu som samordnare för ett tecken-

och skrivtolks företag där mina arbetsuppgifter är att organisera och distribuera

tolkar till lämpliga uppdrag.

______

Vilken post söker du?

Vice Ordförande

Varför passar du på posten?

Jag passar som vice ordförande för att jag är social, lösnings orienterad och

organiserad. Jag älskar att både umgås med folk men också ordning och reda,

vilket känns som en utmärkt kombination för vice ordförande.

En styrka hos mig som utvecklades på scouterna var allokering av andras styrkor

och delegera arbetsuppgifter vilket effektiviserade arbetet. Genom att jag suttit

som administratör för både Insparken och Skiweek är jag också van att ta

ansvarstagande roller inom SÖFRE. Något som också passar in på posten är att

jag älskar att hålla samt skriva tal vilket gjort mig relativt van vid att tala inför folk.

När jag väl talar om något eller sätter mig i

något skapar det en stark passion för ämnet.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag hade velat vara ännu mer stöttande och närvarande både inom styrelsen och

projektledarna under året. Ett utvecklingsområde är att vara insatt i utskotten för

att veta om deras arbetsbelastning vilket kan underlätta kommunikation om

mående. Att ha kristallklara arbetsuppgifter och scheman kring projekten tror jag

skulle bidra till underlättat arbete för projektledarna och leda till mindre
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oklarheter. Detta är något som skulle kunna utvecklas tillsammans med det

sociala utskottet. Jag hade också velat förmedla att jag också kan vara en

stödperson till projektgruppens medlemmar ifall att det skulle behövas.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA LIZHEN TOVLIN

ANDERSSON

Valberedningen har härmed valt att förorda Lizhen Tovlin Andersson till posten

som vice ordförande för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2025. Lizhen är

en strukturerad, kommunikativ samt inkluderande person som visat stort

engagemang samt viljan att fortsätta utveckla inte bara posten som vice

ordförande utan styrelsens arbete i sin helhet.

Lizhen har tidigare suttit i flera projektgrupper för föreningens olika projekt, som

administratör för Insparken 2024 samt administratör för SkiWeek 2025. Med sina

tidigare erfarenheter av ideellt engagemang kan Lizhen bidra med stabilitet och

erfarenhet som valberedningen anser kan driva föreningen framåt.

Lizhen utstrålar lugn och stabilitet, några av de kvalitéer som vi i valberedningen

anser är nödvändiga för denna post. Utefter ovan nämnda egenskaper och

erfarenheter har Valberedningen valt att förorda Lizhen Tovlin Andersson till vice

ordförande för Södertörns Förenade Ekonomer 2025.
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Mattias Körvell - Ekonomiansvarig

Förordad av Valberedningen

Namn: Mattias Körvell

Ålder: 23 år

Program: Ekonomi Kandidatprogrammet med inriktning företagsekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en positiv kille som är uppvuxen och bor i Tullinge. Jag försöker alltid se

saker från den ljusa sidan och jag har alltid en strävan att nå uppsatta mål. Genom

mitt yrke som tennistränare har jag alltid en strävan efter att min omgivning ska

må bra samtidigt och utvecklas. På samma sätt gillar jag att lära mig nya saker. På

min fritid gillar jag att träffa kompisar och spela tennis.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har suttit som projektledare för SÖFREs Finanssällskap, där vi bland annat har

anordnat investerings-tävlingar i syfte att engagera SÖFREs medlemmar i

långsiktiga investeringar. Som jag tidigare nämnt har jag jobbat som

tennistränare i flera år. Jag satt som ekonomiansvarig i projektgruppen för

Insparken 2024.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Efter studenten gjorde jag värnplikten som flygmekaniker på Helikopterflottiljen,

Flygvapnet i Linköping. Min värnplikt varade i nio månader, där jag tog medmig

många nyttiga erfarenheter, bland annat disciplin, ledarskap och samarbete i

grupp. Förutommitt yrke som tennistränare har jag sommarjobbat för Botkyrka

kommun som feriepraktikant vid tre tillfällen. Första tillfället jobbade jag som

ledare på ett sportläger för barn. Andra året jobbade jag på medborgarkontoren

runt om i kommunen där jag tillsammans med andra feriepraktikanter

genomförde en studie av de besökande som sedan presenterades till

högsta chefen för medborgarkontoren för att se vilka aspekter som skulle kunna

förbättras i mottagandet av medborgarna. Det sista året som
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feriepraktikant jobbade jag på kommunens IT-avdelning och var med ett team

som åkte runt till kommunens fastigheter som hade IT-problem som skulle fixas

på plats.

______

Vilken post söker du?

Jag söker posten som ekonomiansvarig i styrelsen 2025.

Varför passar du på posten?

Jag anser att jag passar för rollen som ekonomiansvarig då jag innehar god

kunskap inom ekonomi då jag studerar Ekonomikandidatprogrammet inom

Företagsekonomi där jag bland mycket annat läst kurser som Redovisning och

Beskattning, Ekonomistyrning samt Investering och Finansiering. När jag hade

rollen som ekonomiansvarig under Insparken 2024, hade jag ansvar över

projektets budget. Jag hade en konstant dialog med alla eventansvariga och

deras offerter för att se till att alla skulle känna att jag hade dem i åtanke

samtidigt som helheten skulle gå ihop enligt plan. När jag satt på posten fick jag

en god inblick i hur ekonomiansvarig Wilma Holgersson arbetar med den

löpande bokföringen, samt utfallet för Insparken. Jag tror

att posten skulle ge mig bra erfarenheter för mitt framtida arbetsliv.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Som ekonomiansvarig för SÖFRE verksamhetsåret 2025 skulle jag vilja sträva efter

en så tydlig och effektiv kommunikation med samtliga utskott sommöjligt. Jag

kommer alltid försäkra mig om att alla förstår de ekonomiska beslut som jag

tillsammans med ordförande tar.
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA MATTIAS

KÖRVELL

Valberedningen har härmed valt att förorda Mattias Körvell till posten som

ekonomiansvarig för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2025. Mattias har

ett stort engagemang för såväl föreningen som posten i sig. Det finns en stor vilja

att utveckla posten och kunskap som gör utvecklingen möjlig.

Som tidigare ekonomiansvarig i Insparken 2024 och projektledare för

Finanssällskapet har Mattias en grundläggande förståelse för styrelsearbetet och

rollen som ekonomiansvarig. Han har visat på ett stort engagemang att lära sig

hur posten som ekonomiansvarig fungerar. Med en stark vilja att driva föreningen

framåt tillsammans med tidigare erfarenhet inom föreningen har Mattias visat

viktiga nyckelkunskaper som ekonomiansvarig.

Mattias utstrålar engagemang, vilja och ett starkt driv att fortsätta utveckla sina

ekonomikunskaper. Utefter ovan nämnda egenskaper har Valberedningen valt att

förorda Mattias Körvell till ekonomiansvarig för Södertörns Förenade Ekonomer

2025.
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Molly Streng - Administratör

Förordad av Valberedningen

Namn: Molly Streng

Ålder: 20 år (född 2003)

Program: Entreprenörskap, innovation och marknad, med inriktning

Informatik, digital affärsutveckling.

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är 20 år, född och uppvuxen i Tyresö. Är gammal elitgymnast och har

tävlat på NM nivå inom truppgymnastik. Stockholm har jag då och då

lämnat för att bland annat praktisera i Spanien, jobba i Sälen och studera i

Frankrike. Jag har lätt för att bli passionerad över nya intressen och just nu

plöjer jag böcker om kvällarna och går på tennis ommornarna. Som

person är jag organiserad, driven och kreativ. Jag älskar att åka skidor och

drömmer om att lära mig franska och köpa en stuga i Alperna.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Idag är jag aktiv inom SÖFRE som vice ordförande i utbildningsutskottet

vilket inspirerat mig till att fortsätta driva föreningen framåt och ta på mig

ett större ansvar som administratör, där jag kan vara en drivande kraft i att

förbättra studentlivet och skapa en mer inkluderande studiemiljö för alla

medlemmar. Jag har även engagerat mig i SÖFRE som administratör för

Insparken 2024, ett projekt där jag verkligen trivdes i rollen.

Administratörs uppgifterna passade mig utmärkt då jag brinner för att

skapa struktur och ha en tydlig överblick över projektets alla delar. Jag har

i och med detta bland annat goda kunskaper inom appen Hitract som

även kommer att vara en del av arbetet som administratör i styrelsen.

I mitt nuvarande jobb är jag aktivt engagerad i "Ellery Better Together"-gruppen,

där jag bidrar med idéer och lösningar för att förbättra

arbetsmiljön. Genom detta har jag crosstränat på olika avdelningar, skapat
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starka band med kollegor och ökat förståelsen för varje avdelnings unika

utmaningar.

I 3 år var jag huvudtränare åt pojkar inom truppgymnastik. Där jag

planerade och organiserade upp terminerna utifrån gymnasternas nivå.

Vilket inkluderade en nära kontakt med dess vårdnadshavare och självklart

föreningen. Har även gått många utbildningar för att få licenser inom

sporten.

Jag har alltid älskat att engagera mig och varit nyfiken på vad som händer

bakom “kulisserna”. I högstadiet var jag elevstödjare, där jag hade ett extra

ansvar för tryggheten på skolan. Under gymnasietiden var jag ansvarig för

att planera och strukturera studenten för klassen. Under gymnasietiden

drev jag även ett UF företag där jag sålde min produkt i 7 st olika butiker

runt om i Stockholm.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Hotel C - Receptionist (november 2024)

Ellery Beach House - Receptionist (september 2022 - november 2024)

Gammelgården - Receptionist / Hovmästare (juni 2022 - september 2022)

Jag är en proaktiv och noggrann person, som vill ha överblick och kontroll i

mitt arbete. För närvarande arbetar jag som receptionist på Ellery Beach

House, vilket jag även gjort uppe i Sälen. Mitt arbete innebär nära

samarbete med samtliga avdelningar på hotellet samt externa parter, som

exempelvis kundtjänst, för att säkerställa att gästerna får en smidig och

trevlig vistelse utan hinder. Mina dagliga arbetsuppgifter inkluderar

personmöten, ekonomi och sammanställningar. Min tidigare chef på Ellery

Beach House headhuntade mig till en tjänst på Hotel C, där jag nu

kommer att börja arbeta i november.

McDonalds - Arbetsledare (juni 2021 - juni 2022)

Som arbetsledare på McDonald's har jag utvecklat starka ledarskapsfärdigheter

och erfarenhet av att hantera både personal och

driftsrelaterade uppgifter. Mitt ansvar innefattade driften och
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affärsresultatet i hela restaurangen samt samordna teamet och säkerställa

effektivitet och kundnöjdhet. Min förmåga att samordna teamet och fatta

snabba beslut har bidragit till att upprätthålla affärsresultat och säkerställa

en hög standard för service och kvalitet.

Södersjukhuset - Assistent (november 2020 - juni 2022)

SurÅdeg - Servitris (juni 2018 - december 2021)

Tyresögymnastiken - Huvudtränare (december 2018 - juni 2022)

______

Vilken post söker du?

Jag söker posten Administratör.

Varför passar du på posten?

Jag passar som administratör då jag är organiserad och älskar struktur. För

mig är det viktigt att skapa tydliga system som gör arbetet smidigt och

effektivt för alla.

Genommin nuvarande roll i styrelsen har jag fått värdefulla insikter och

erfarenheter av hur styrelsearbetet fungerar. Jag har en tydlig förståelse för

vad som förväntas av administratören, hur de olika styrelsepositionerna

samverkar och hur upplägget inom styrelsen går till.

Med mina tidigare erfarenheter som administratör för Insparken och som

vice ordförande i utbildningsutskottet kommer jag på ett smidigt och

effektivt sätt kunna ta mig an rollen som administratör. Jag har en god

förmåga att agera snabbt och strukturerat i pressade situationer. I och

med det även bidra konstruktivt inom krisgruppen och säkerställa att

styrelsen är redo att möta oförutsedda utmaningar.

______

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill fortsätta driva administratörsrollen med struktur och finess, med
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målet att underlätta för styrelsen genom att effektivisera kommunikation

och arbetsprocesser. Genom att utveckla rutiner och system kan vi skapa

ett arbetsflöde som är både smidigt och hållbart, vilket jag ser som en

grundläggande förutsättning för långsiktig framgång i arbetet.

En central del av min vision för rollen är att vidareutveckla

dokumentationsprocessen. Med tydliga och lättillgängliga protokoll samt

handlingsplaner säkerställer vi att all viktig information alltid finns till

hands, vilket även gör övergången mellan styrelseår så friktionsfri som

möjligt. Jag vill att administratörsrollen ska vara ett stöd för hela styrelsens

arbete och bidra till en positiv, strukturerad och proaktiv arbetsmiljö.

Jag ser detta som en unik möjlighet att göra skillnad för både nuvarande

och framtida studenter. Med mitt engagemang är jag övertygad om att jag

är väl rustad att bidra på ett meningsfullt och långsiktigt sätt i denna roll.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA MOLLY STRENG

Valberedningen har härmed valt att förorda Molly Streng till posten som

administratör för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2025. Molly har med

sitt engagemang i föreningens stora projekt Insparken samt som vice ordförande

Utbildningsutskottet 2024 fått djup insikt i det administrativa arbetet som

styrelsen innefattar.

Molly har i sitt uppdrag som admin för Insparken 2024 fått se möjligheter om hur

posten som administratör i styrelsen kan utvecklas. Molly är lyhörd, ordningsam

och noggrann, vilket valberedningen anser är egenskaper som krävs för

administratör.

Molly utstrålar en positivitet och energi, som i kombination med hennes

ansvarsfulla och strukturerade sida kommer att hjälpa föreningen framåt. Utefter

ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda Molly Streng till

administratör för Södertörns Förenade Ekonomer 2025.
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Emily Eriksson - Ordförande

marknadsföringsutskottet

Förordad av valberedningen
Namn: Emily Eriksson

Ålder: 21

Program: Entreprenörskap, innovation och marknad, med inriktning medie- och

kommunikationsvetenskap

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en tjej på 21 år med ett stort intresse för foto, film, grafisk design och

marknadsföring. I gymnasiet pluggade jag estetik och media med inrikting på

fotografi. Under den tiden fick jag utveckla mina färdigheter inom foto, film,

grafisk design och Adobe-programmen. Jag skulle beskriva mig som bland annat

utåtriktad, strukturerad och ambitiös. Jag värnar mycket ommåendet av de runt

omkring mig och vill gärna se till att alla mår bra. Jag trivs bra i en ledarroll, är

lyhörd, förstående och beslutsam.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag fick äran att sitta sommarknadsföringsansvarig för Insparken 2024. Där

arbetade jag med skapande av grafiskt material, fotografering, film och den

nystartade TikTok-profilen. Jag har i drygt tio år spelat innebandy och har till

denna säsong även tagit mig ann rollen som delad huvudtränare för FBC

Kungsholmen/Norrtulls SK damjuniorlag och Norrtulls SK F0809 samt

assisterande tränare för F1012. Under somrarna 2021 och 2022 praktiserade jag

även på talangbyrån :Part. :Part hade ett sommarjobbssamarbete med Stockholm

stad där ungdomar i grupper utifrån olika case/briefs skulle komma på en

affärsidé samt en plan för hur den skulle kunna förverkligas och marknadsföras. I

och med att jag själv sommarjobbade hos :Part 2020 hade jag koll på de olika

momenten och fanns där som stöd och bollplank för ungdomarna. Jag fick även

möjlighet att skugga och hjälpa de som jobbade som ledare för ungdomarna

vilket utvecklade mina ledarkunskaper jättemycket.
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Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Efter studenten fick jag jobb på sminkbutikskedjan Sephora. Jag jobbade på

Sephora aktivt mellan september 2022 och maj 2024 när jag valde att ta

tjänstledigt. Under pandemin startade jag även Kakaobönan Choklad och

Praliner, min hobbyverksamhet där jag tillverkar handgjorda chokladpraliner i

olika smaker. Jag har även gjort frilansjobb som fotograf för produktionsbolaget

Right Film Productions under min gymnasietid åt kunderna Ersta Sköndahl

Bräcke Högskola (numera Marie Cederskölds Högskola) och Q-Chanel.

______

Vilken post söker du? 

Ordförande Marknadsföringsutskottet

Varför passar du på posten?

Jag passar för rollen dels tack vare min utbildning men främst för mitt stora

intresse och engagemang. Jag vill se föreningen växa och jag vet att jag har så

mycket jag kan erbjuda. Jag har kompetensen, jag har viljan och jag har visionen.

Jag fick börja min resa inom SÖFRE under Insparken och nu är jag redo att väcka

min vision till liv, få SÖFRE växa och ta mig ann styrelsen.

Hur vill du utveckla posten du söker?

När jag började på skolan så var Insparken det bästa välkomnandet och

mjukstarten på studentlivet och vad det har att erbjuda. Jag fick så mycket

vänner inom SÖFRE och trivdes jättebra direkt. Men när skolan väl drog igång och

jag pratade med flera av mina klasskamrater var det en stor del som inte visste

vad varken Insparken eller SÖFRE var. I och med att många inte var med på

Insparken så var de inte särskilt lockade av att gå med i SÖFRE då många var

rädda att det bara skulle ta massor av tid och energi. Jag vill ändra på denna syn

och tankesätt. Jag vill att fler ska få reda på hur fantastiskt SÖFRE är och vad

studentlivet har att erbjuda, för det är inte något som bara tar tid och energi. Man

får vänner och minnen för livet, man får ta del av många roliga men även lärorika

evenemang och man får möjlighet att bygga ett stort kontaktnät somman

annars inte hade kunnat. Ytterligare en sak jag vill utveckla är synen på SÖFRE

utåt. Idag har Södertörn ett dåligt ryckte. Jag vill med hjälp av alla våra
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plattformar visa hur fantastiskt SÖFRE är. Genom bland annat Instagram fortsätta

visa den informativa sidan av SÖFREmedan jag vill fortsätta utveckla SÖFRES

TikTok till den plattform där vi kan visa oss mer avslappnat. När jag satt som

marknadsföringsansvarig för Insparken 2024 så fick jag extremt mycket positiv

feedback av både PG-medlemmar, faddrar och fadderbarn gällande TikToken. Ett

fadderbarn kom även fram till mig och berättade att hon sökt till Insparken för att

hon sett mina TikToks på hennes “for you page”. Jag vill ta den resan jag startade

med Insparken, expandera den och ta den för hela SÖFRE.

Övrigt:

Jag gjorde en banger Insparksfilm ;)
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA EMILY ERIKSSON

Valberedningen har härmed valt att förorda Emily Eriksson till posten som

ordförande för marknadsföringsutskottet. Emily har med ett stort engagemang

och vilja för ideellt arbete visat att han har de kunskaper och erfarenheter som

krävs för denna post.

Emily har i rollen sommarknadsföringsansvarig i projektgruppen för Insparken

2024 visat kunskap inom området och vilja för att utveckla posten som

marknadsföring. Emily har visat på stor potential till ordförande för

marknadsföringsutskottet. Hon har en kreativitet och vilja som valberedningen

anser fundamentalt för posten. Med nytänkande idéer och en ansvarstagande

personlighet har Emily visat en insikt i vad som krävs inom posten.

Emily är en social, kreativ och engagerad person. Utefter ovan nämnda

egenskaper har valberedningen valt att förorda Emily Eriksson till ordförande

marknadsföringsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2025.
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Anna Chulin Zhu - Ordförande

Marknadsföringsutskottet

Namn: Anna chulin Zhu

Ålder: 19

Program: Kandidat ekonomi med inriktning företagsekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en student som ofta har fått uppmaningar att satsa på en karriär inom

marknadsföring eller bli influencer. Redan vid 15 års ålder började jag förverkliga

mina idéer genom att skapa reklamaffischer för familjens restauranger samt för

olika föreningar under gymnasietiden. Vid sidan av studierna arbetar jag som

”content creator”, där jag delar tips och insikter ommin vardag. Det är fantastiskt

att se hur mina inlägg inspirerar andra och väcker engagemang och nya idéer.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Har varit med på schackförening och andra typer av skolevent under gymnasiet

tiden.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Butikssäljare

Jobbat inom skolmatsalen

Barista

Restaurangpersonal

Utbildad volleybolldomare samt coach

______
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Vilken post söker du?

Marknadsföring

Varför passar du på posten?

Jag har goda erfarenheter, jag älskar filma och ta bilder, jag vill utveckla mig

inom områden med passion och intresset.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Att kunna bidra till flera studenter söker till Söfre samt skapar oförglömliga

minnen efter varje event!

Övrigt:
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Gloria Bonganya - Ordförande Näringslivsutskottet

Förordad av valberedningen

Namn: Gloria Bonganya

Ålder: 19

Program: Fristående kurser i offentlig rätt och affärsrätt (börjar läsa ett

program till kommande höst).

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är väldigt samarbetsvillig och älskar att jobba och skapa projekt

tillsammans med andra, men jag är även väldigt självständig och

initiativtagande vilket gör att jag inte har svårt för att ta mig an svårare

uppgifter på egen hand.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har suttit som näringslivsansvarig i projektgruppen för Insparken 2024.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har jobbat som barnvakt i 3 år.

______

Vilken post söker du?

Ordförande näringslivsutskottet

Varför passar du på posten?

Jag tycker att jag passar till posten eftersom jag har praktiskt erfarenhet av

att vara näringslivsansvarig då jag nyligen suttit som näringslivsansvarig för

Insparken. Det gör mig till en bra kandidat eftersom jag under den

perioden lärt mig väldigt mycket om hur posten ska hanteras och hur man

håller en god kontakt med företag vilket är en bra egenskap att ha för den

här posten.
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Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill utveckla posten genom att stärka relationen med SÖFREs

nuvarande sponsorer för att öppna möjligheten till att öka intresset i SÖFRE för

flera sponsorer som inte nödvändigtvis behöver vara huvudsponsorer. Jag tror att

det kommer bidra till ett större nätverk som föreningens medlemmar verkligen

kan gynnas av. Ett exempel på det är Campusbokhandeln som jag fick kontakt

med under Insparken. Även efter

Insparken har de uttryck ett stort intresse av att fortsätta vara med och stödja

SÖFRE på olika så sommed dagar som de besöker högskolan och har en pop-up

inlämningsstation för kurslitteratur somman vill sälja på ett

smidigt sätt.

Jag vill även ge ett mervärde till SÖFREs medlemmar genom att skapa bra

och lärorika workshops och föreläsningar tillsammans med utbildningsutskottet

för att uppmuntra medlemmarna att komma i närmare kontakt med näringslivet.

Det tror jag kan underlätta deras skolgång väldigt mycket genom att ge dom

möjlighet att få hjälp av personer som arbetar med det sommajoriteten av

medlemmarna

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA GLORIA

BONGANYA

Valberedningen har härmed valt att förorda Gloria Bonganya till posten som

ordförande näringslivsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse 2025.

Gloria har med ett starkt driv samt viljan att föra utskottet till nya höjder uppvisat

de egenskaper som krävs för denna post.

Gloria har genom sitt engagemang inom Insparken för verksamhetsår 2024

inhämtat samtliga egenskaper och erfarenheter som valberedningen förväntar

sig av en ordförande för näringslivsutskottet. Med en förståelse för utskottets

utmaningar samt en tydlig utvecklingsplan så anser valberedningen att

föreningens kontakt med näringslivet är i trygga händer.

Gloria innehar kompetens samt utstrålar energi som är till fördel för rollen. Utefter

ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda Gloria Bonganya till

ordförande näringslivsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomer 2025.
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Nurseda Uzel - Ordförande Näringslivsutskottet

Namn: Nurseda Özel

Ålder: 26

Program: Nationalekonomi programmet

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Mitt namn är Nurseda, jag är 26 år gammal och kommer från Istanbul. Jag är för

närvarande i min första termin på nationalekonomiprogrammet. Jag är en

mycket social person som älskar att träffa nya människor. Jag skulle beskriva mig

själv som tålmodig, empatisk, ambitiös och en team player. Jag är nyfiken och

alltid ivrig att lära mig mer. Jag tar också gärna risker eftersom jag njuter av att

utmana mig själv och lära mig av både mina misstag och framgångar. Jag

kommer ofta på kreativa idéer och planer och älskar att förverkliga dem. På min

fritid reser jag, skriver böcker och engagerar mig i kultur- och konstaktiviteter.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Under min tidigare studietid var jag ansvarig för radiostationen varje fredag, där

jag gjorde annonser och skapade musiklistor. Jag har också deltagit i många

frivilligroller. Mellan 2015-2022 var jag miljövolontär i Istanbul. Jag kontaktade

Istanbul Kommun och anmälde mig frivilligt för att städa skogarna i mitt område.

Kommunen försåg mig med nödvändiga verktyg och utrustning, och jag samlade

skräp i skogarna en gång i veckan för att främja återvinning. Jag hjälpte också

skadade och sjuka gatuhundar att få vård hos veterinären och såg till att de fick

mat och var friska. I Stockholm har jag varit volontär hos Röda Korset, där jag

besökte äldreboenden och spenderade tid med äldre som inte hade familj eller

sökte sällskap. Jag har också deltagit i välgörenhetsarbete i Indien, där vi under

två veckor levererade mat till hemlösa. För närvarande är jag fortfarande

involverad i välgörenhetsarbete på distans med en organisation i Pakistan som

hjälper fattiga, funktionshindrade och föräldralösa att få grundläggande behov.
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Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Min tidigare arbetserfarenhet är mycket varierad. Jag tog examen som EMT

(akutmedicinsk tekniker) i Istanbul och arbetade inom akutvården och

ambulanser. Jag har stor erfarenhet av första hjälpen, traumavård, suturer,

mediciner och mer. Därefter ville jag utforska nya arbetsområden efter att ha

upplevt utbrändhet från min medicinska karriär. Jag fick en tjänst på Comdata i

Istanbuls Operations Unit Management, där jag arbetade med kunder och

företag från utlandet. Efter att ha flyttat till Sverige arbetade jag på Kungliga

Golfklubben.

Vilken post söker du?

Ordförande Näringslivsutskottet

Varför passar du på posten?

Jag tror att jag är en utmärkt kandidat för denna position eftersom jag är mycket

social och utåtriktad, vilket är viktigt för en roll som Näringslivsutskottet.

Kommunikation är nyckeln, och jag är duktig på att skapa kontakter, ställa frågor

och alltid leta efter möjligheter att växa. Med tanke på min ålder och erfarenhet

känner jag mig säker på att jag kan bidra positivt till Näringslivsutskottet. Genom

hela mitt liv har jag naturligt tagit på mig ledarskapsroller på grund av mina

organisatoriska färdigheter och min kärlek till att leda projekt och se till att allt

fungerar smidigt. Att vara den äldsta dottern har också gett mig en stark känsla av

ansvar och organisation, vilket jag tror är en värdefull tillgång för denna position.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag tror att Näringslivsutskottet kan utvecklas ytterligare för att bättre konkurrera

med liknande program vid andra universitet. Studenter inom företagsekonomi

och nationalekonomi på universitet som SSE har ofta fler möten och samarbeten

med företag, och jag tror att Södertörns högskola kan erbjuda liknande

möjligheter. Jag har redan några organisationer i åtanke att kontakta, såsom
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F1RST, som regelbundet kopplar samman studenter med företag. Om jag skulle få

denna position skulle jag fokusera på att nå ut till fler organisationer och företag

för att skapa samarbeten, eftersom jag anser att detta är ett område som kan

stärkas vid vår skola.

Dessutom skulle jag vilja utforska sätt att förbättra vår synlighet och

engagemang, både med studenter och potentiella samarbetspartners. Jag skulle

också vilja arbeta med att säkra fler sponsorer genom att kontakta företag och

organisationer, samt genom att samarbeta med andra utskott, såsom

marknadsföringsutskottet, för att göra oss mer synliga på marknaden.
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Stefanie Juteklev Zander - Ordförande Sociala

Utskottet

Förordad av Valberedningen

Namn: Stefanie Juteklev Zander

Ålder: 25

Program: Grundlärarprogrammet med interkulturell profil med inriktning

mot årskurs 4-6

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är 25 år gammal, glad och energisk person med ett otroligt

tävlingssinne och en stark drivkraft. Jag gillar att ta mig an utmaningar

och strävar alltid efter att göra mitt bästa och få saker gjorda på ett

effektivt sätt. När jag inte är upptagen med studierna gillar jag läsa, spela

och spendera tid med både vänner och familj - något som ger mig energi

och glädje.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har satt som projektledare för Insparken 2024, har även tidigare

erfarenheter inom föreningslivet/ideellt arbete från orienteringsklubben

jag är medlem i. Främst arbetat med tävlingsadministration där.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Haft flera olika ledarroller inom handels, bla som vice butikschef,

kassaledare och säljledare.

______

Vilken post söker du?

Ordförande sociala utskottet

Varför passar du på posten?

Jag är van att leda människor, gillar att ta stort ansvar själv men är inte

rädd för att delegera uppgifter. Jag är väldigt kommunikativ och

omtänksam, bryr mig väldigt mycket om de jag arbetar med vilket bidrar
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till en bra och trygg arbetsmiljö. Tack vare mina tidigare erfarenheter inom

Insparken har jag dessutom kunskaper inom eventplanering.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Det jag vill göra med posten är att ta den till nästa nivå gällande event, från

det vi har idag till ännu större, ännu mer maxat. Jag vill skapa ett tight

samarbete med MF och NL för att få detta att ske.
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA STEFANIE

ZANDER JUTEKLEV

Valberedningen har härmed valt att förorda Stefanie Zander Juteklev till posten

som ordförande sociala utskottet för Södertörns Förenade Ekonomers styrelse

2025. Stefanie har genom sin erfarenhet från Insparken 2024 visat engagemang

samt viljan att driva utskottet framåt.

Från tidigare erfarenhet inom föreningen som projektledare för Insparken 2024

har Stefanie visat på stor vilja att ge föreningens medlemmar en minnesvärd

studietid. Stefanie är en social, driven och lösningsorienterad person som har en

stark vilja att inkludera människor. Hon är strukturerad och är medveten om

vikten att lyssna in såväl medlemmarnas som olika projektgruppers åsikter.

Stefanie utstrålar gemenskap tillsammans med ett driv att utveckla utskottets

arbete. Utefter ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda

Stefanie Zander Juteklev till ordförande sociala utskottet för Södertörns Förenade

Ekonomer 2025.
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VAKANT - ORDFÖRANDE UTBILDNINGSUTSKOTTET

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som ordförande

utbildningsutskottet och har därför valt att inte förorda någon till denna post.
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Olivia Lydén - Vice ordförande

marknadsföringsutskottet

Förordad av Valberedningen

Namn: Olivia Lydén

Ålder: 19 år

Program: Journalistik och digitala medier

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en glad och utåtriktad person som tycker om att testa på och få uppleva

nya saker! Jag är drivande och entusiastisk och kämpar alltid efter att försöka se

alla situationer utifrån ett positivt perspektiv där man gör sitt bästa. Jag skulle

även säga att jag är öppen och flexibel och har lätt för att samarbeta.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag har varit delaktig i flera olika skolföreningar under min gymnasietid, där bland

annat studentkommitté, elevråd och utbildningsråd. Där har fokus legat på att

förbättra en arbetsmiljö eller planera och sköta logistik inför större event. Sedan

har jag även suttit som ordförande i en studentförening/elevkår under min

gymnasietid där fokuset var att skapa fester och event, både för gemenskapen

och nöjets skull.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har jobbat sommuseum-och teknik värd på ett vetenskapligt museum. Där

var mina arbetsuppgifter att lösa potentiella teknikstrul och sköta tekniken, samt

arrangera och hålla i guidade rundturer i museets utställningar. Jag har även

arbetat som receptionist på sammamuseum.

Sedan har jag jobbat som simlärare för både barn och seniorer. Jag har jobbat

som dans- och teaterlärare både på dansskolor och under lägerverksamhet för

barn och unga. Jag har även jobbat som värd för event på Stadiums personalfest

tidigare.

______
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Vilken post söker du?

Vice ordförande i marknadsföringsutskottet.

Varför passar du på posten?

Jag är utåtriktad och social och gillar att engagera mig. Jag har även lätt för att

samarbeta vilket jag skulle säga är en viktig egenskap för att kunna arbeta inom

föreningsverksamhet. Jag har ett intresse för marknadsföring och en strävan efter

att få utvecklas inom det området, vilket jag tror underlättar arbetet eftersom

man får göra något man tycker är kul. Jag är även driven till att få en chans att

kunna framställa och förmedla en positiv bild av Söfre till både nuvarande och

kommande studenter.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill se till att Söfre får en större plattform och att fler får veta om det. Därför vill

jag utveckla posten genom att publicera mer om Söfre och dess verksamhet på

sociala medier och få föreningen att nå större spridning. jag vill även kunna bidra

till att marknadsföra Söfres event på ett intresseväckande och inbjudande sätt för

att få fler att vilja delta. Jag vill även kunna vara en del i att se till att alla

inblandade på event inom Söfre får en så rolig stund sommöjligt genom att

sprida glad och positiv energi.

Övrigt:

Jag är väldigt tacksam över Söfre då jag alltid känt mig välkommen och

inkluderad. Det har än så länge gjort min studietid mycket roligare och därför

hade jag gärna velat vara med i arbetet för att få fler studenter på Södertörns

högskola att uppleva det på samma positiva sätt som jag gjort.
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA OLIVIA LYDÉN

Valberedningen har härmed valt att förorda Olivia Lydén till posten som vice

ordförande marknadsföringsutskottet för Södertörns Förenade Ekonomers

styrelse 2025. Olivia tog direkt ett kliv in i projektgruppen för SkiWeek 2025 och

visade engagemang samt viljan att lära sig mer och driva utskottet framåt.

Olivia Lydén har ambitioner att nå ut till de nya studenterna. Olivia har också goda

idéer och insikter i hur SÖFRE som förening kan synas mer på Campus

Flemingsberg och till personer som ännu inte är medlemmar. Olivia förmedlar

även vikten av struktur och planering, som valberedningen anser är viktiga

egenskaper för denna post.

Olivia utstrålar en positivitet, lugn med flera nytänkande ideér och

valberedningen ser att hennes egenskaper kan komplettera övriga styrelsen på

ett bra sätt. Utefter ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda

Olivia Lydén till vice ordförande marknadsföringsutskottet för Södertörns

Förenade Ekonomer 2025.
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VAKANT - VICE ORDFÖRANDE NÄRINGSLIVSUTSKOTTET

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som vice

ordförande Näringslivsutskottet och har därför valt att inte förorda någon till

denna post.
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Wilma Sundberg- Vice Ordförande Sociala utskottet

med ansvar för Event

Förordad av Valberedningen

Namn: Wilma Sundberg

Ålder: 20

Program: Ekonomie kandidat inriktning företagsekonomi

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en positiv och energisk person. Jag är en kreativ person och tycker det är

kul att dekorera och får en vision över hur ett event ska gå till/se ut. Jag är

engagerad och lösningsorienterad och ser till att det jag har påbörjat kommer att

göras klart. Jag tycker om att socialisera mig och har lätt för att samarbeta.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Jag var med i projektgruppen som eventansvarig för insparken 2024 där jag bland

annat ansvarade för Maskeraden, talangspelen barrundan osv. Jag har även stått

som funktionär i Söders pub.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har jobbat i receptionen på Norbergs Camping med kundtjänst och

administrativa uppgifter. Jag har också jobbat i förbutiken på Coop med

försäljning och kundtjänst.

______

Vilken post söker du?

Vice ordförande sociala (event)
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Varför passar du på posten?

Jag satt med i projektgruppen som eventansvarig under insparken 2024. Därifrån

har jag erfarenhet av att anordna event som sittningar, då jag ansvarade för

faddersittning och finsittning under insparken, men även lite mindre event som

pubfester. Eftersom jag satt i eventposten under insparken vet jag hur posten

funkar och vad som krävs. Jag passar även för rollen då jag är kreativ och tycker

om att anordna nya event. Under insparken fixade jag ett event där vi

samarbetade med KI på klubbkvällen och även ett event där vi hade karaoke

vilket var nytt för insparken 2024.

Jag tycker också att det är väldigt kul att få komma på olika teman och dekorera

till eventen.

Hur vill du utveckla posten du söker?

Jag vill fortsätta samarbeta med KI men även med andra studentföreningar som

tex KTH. Jag vill även anordna fler sittningar och nya event som inte funnits

tidigare.
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDAWILMA

SUNDBERG

Valberedningen har härmed valt att förorda Wilma Sundberg till posten som vice

ordförande sociala utskottet med ansvar för event för Södertörns Förenade

Ekonomers styrelse 2025. Wilma har genom tidigare erfarenhet i Insparken 2024

projekt visat på stort engagemang och vilja att driva föreningen framåt.

Wilma är en inkluderande, engagerad samt nytänkande person, med ett flertal

nya ideér och vill blanda in nya med etablerade traditioner. Som eventansvarig på

Insparken 2024 har hon visat på stort engagemang för föreningen samt vilja att

inkludera alla.

Wilma är en driven, social samt nytänkande person som har en vilja att utveckla

föreningens olika projekt och evenemang. Utefter ovan nämnda egenskaper har

valberedningen valt att förorda Wilma Sundberg till vice ordförande sociala

utskottet event för Södertörns Förenade Ekonomer 2025.
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Hasty Faraedon - Vice Ordförande Sociala Utskottet

med ansvar för Sport

Förordad av Valberedningen

Namn: Hasty Faraedon

Ålder: 20 år (2004)

Program: IMER- inriktning Statsvetenskap

______

Beskriv dig själv kortfattat:

Jag är en driven, social och målmedveten person som brinner för mina

hjärtefrågor och att hjälpa andra. Jag älskar att röra på mig och spenderar gärna

tid med nära och kära. Det som verkligen motiverar mig är att kunna göra

skillnad för andra.

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?

Med fyra års erfarenhet av ideellt engagemang har jag varit aktiv i ungdomsråd,

varit fotbollstränare och deltagit i olika kommunala projekt. Föreningslivet har

varit en stor del av mitt liv, då jag också har spelat fotboll och innebandy i sex år.

Dessutom har jag fått möjligheten att berätta om min resa som ung ledare i ett

föredrag och har även gått en ledarskapsutbildning.

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?

Jag har dels arbetat som feriehandledare inom kommunen, där jag handlett

ungdomar i ett projekt vi drev genom ungdomsrådet. Jag har också varit

dialogvärd och intervjuat kommuninvånare för att samla in åsikter och förbättra

kommunikationen mellan invånare och beslutfattare. Dessutom har jag

erfarenhet av att arrangera fotbollsturneringar för ungdomar, vilket har lärt mig

mycket om projektledning och planering.

______

Vilken post söker du?

Vice ordförande sociala utskottet (sport)
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Varför passar du på posten?

Medmin erfarenhet som fotbollstränare och engagemang i ungdomsråd och

kommunala projekt har jag utvecklat starka ledarskaps- och samarbetsförmågor.

Jag är en social och driven person som brinner för idrott och att skapa en

inkluderande gemenskap. Jag tror att jag kan bidra med nya idéer och initiativ för

att stärka utskottets arbete och främja aktiviteter som engagerar studenterna.

Hur vill du utveckla posten du söker?

För att utveckla rollen som vice ordförande i det sociala utskottet vill jag verkligen

fokusera på att få fler studenter att engagera sig och bidra till aktiviteterna. Det

handlar om att skapa en inkluderande atmosfär där alla känner sig välkomna.

Dessutom vill jag arrangera roliga och minnesvärda aktiviteter som verkligen

bygger gemenskap. Att skapa en stark och levande förening är något jag

verkligen vill åstadkomma.

Övrigt:
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT FÖRORDA HASTY

FARAEDON

Valberedningen har härmed valt att förorda Hasty Faraedon till posten som vice

ordförande sociala utskottet med ansvar för sport för Södertörns Förenade

Ekonomers styrelse 2025. Hasty har genom ett starkt intresse för sport

tillsammans med sin sociala förmåga visat de egenskaper valberedningen anser

av vikt för posten.

Hasty är en social och utåtriktad person sommed sin tidigare erfarenhet visat stor

förståelse för vad posten innebär. Hon har ett driv att engagera medlemmarna

och vill fortsätta utveckla posten till att bli mer inkluderande av sportevenemang.

Hasty är en lugn, social och strukturerad person som brinner för sport. Utefter

ovan nämnda egenskaper har valberedningen valt att förorda Hasty Faraedon till

vice ordförande sociala utskottet med ansvar för sport för Södertörns Förenade

Ekonomer 2025.

Senast reviderat: 2024-11-19
Plats: MA648
Dokumentansvarig: Emilia Strandh



VAKANT - VICE ORDFÖRANDE UTBILDNINGSUTSKOTTET

Valberedningen har inte mottagit några ansökningar till posten som vice
ordförande utbildningsutskottet och har därför valt att inte förorda någon till
denna post.
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VAL AV ADVISORY BOARD

BAKGRUND
Advisory Board är ett icke beslutsfattande rådgivande organ till SÖFREs styrelse.
Dess uppgift är att bistå i utvecklingen av SÖFREs organisation och verksamhet
samt vara ett stöd till styrelsen i den löpande verksamheten. Sammansättningen
föreslås av styrelsen och väljs sedan av föreningsstämman.

Sammansättningen bör bestå av personer som innehar ett högt intresse för
föreningen och dess fortskridning. De bör bistå med erfarenhet från näringslivet
såväl som från tidigare erfarenhet av ideellt engagemang. Advisory Board skall
enligt SÖFREs stadgar bestå av minst tre (3) högst fem (5) personer.

Senast reviderat: 2024-11-19
Plats: MA648
Dokumentansvarig: Emilia Strandh


